

Ruj. Kami : USM.PPKA.KEW2022/001

Tarikh : 06 Julai 2022

Kampus Kejuruteraan  
Engineering Campus  
Universiti Sains Malaysia  
14300 Nibong Tebal,  
Seberang Perai Selatan,  
Pulau Pinang, Malaysia.  
T : 604 599 6201  
F : 604 599 6906  
E : dean\_civil@usm.my  
W : <http://civil.eng.usm.my>

**KEPADA SESIAPA YANG BERKENAAN**

Tuan,

NO. SEBUTHARGA : SH1/22/A11/CKUALITI/U/00096 –

**PERLAKSANAAN PROGRAM DIBAWAH PENJANA KEMENTERIAN PENGAJIAN TINGGI – PENSIJILAN (KPT PACE) BAGI PROGRAM ‘FUNDAMENTAL MODELLING OF STRUCTURE AND INFRASTRUCTURE’ DI PUSAT PENGAJIAN KEJURUTERAAN AWAM, UNIVERSITI SAINS MALAYSIA, KAMPUS KEJURUTERAAN, PULAU PINANG**

2. Sukacita dimaklumkan bahawa syarikat tuan adalah dipelawa untuk menyertai sebutharga ini. Dokumen Sebutharga boleh didapati secara **PERCUMA** di Pejabat Am, Pusat Pengajian Kejuruteraan Awam, Universiti Sains Malaysia, Kampus Kejuruteraan, Nibong Tebal, Pulau Pinang **atau** di laman sesawang <http://civil.eng.usm.my> **atau** salinan (*softcopy*) Dokumen Sebutharga juga dilampirkan emel kepada pihak tuan.

3. Dokumen Sebutharga (*softcopy*) akan dikemukakan melalui permohonan emel kepada [liliqzaharah@usm.my](mailto:liliqzaharah@usm.my) dan penyebutharga wajib mengemukakan bersama butiran seperti berikut :

- i. Sijil Pendaftaran Kod Bidang Kementerian Kewangan.
- ii. Sijil Taraf Bumiputera Kementerian Kewangan. (sekiranya berkaitan)
- iii. Maklumat syarikat beserta nombor telefon pegawai yang bertanggungjawab.

4. Sebutharga ini hendaklah disediakan di atas borang berkenaan dan dikirimkan kepada Pusat Pengajian Kejuruteraan Awam, Universiti Sains Malaysia, Kampus Kejuruteraan, 14300 Nibong Tebal, Pulau Pinang di dalam sampul surat yang berlakri dan bertanda “SULIT – SEBUTHARGA NO. SH1/22/A11/CKUALITI/U/00096” dan dimasukkan sendiri ke dalam **Peti Sebutharga** pada **12 Julai 2022 - Selasa** tidak lewat atau tidak lewat dari jam **12.00 tengahari**.

5. Pihak Universiti berhak menerima kesemua atau sebahagian dari sebutharga-sebutharga tersebut dan tidak terikat untuk menerima sebutharga yang terendah atau mana-mana sebutharga pun.

Sekian, terima kasih.

**INI ADALAH CETAKAN KOMPUTER, TANDATANGAN TIDAK DIPERLUKAN**





**PUSAT PENGAJIAN KEJURUTERAAN AWAM**

No. Sebutharga	:	<b>SH1/22/A11/CKUALITI/U/00096</b>
Nama Sebutharga	:	Perlaksanaan Program dibawah Penjana Kementerian Pengajian Tinggi – Pensijilan Profesional (KPT PACE) bagi Program ' <b><i>Fundamental Modelling of Structure and Infrastructure</i></b> ' di Pusat Pengajian Kejuruteraan Awam, Universiti Sains Malaysia, Kampus Kejuruteraan Pulau Pinang
Tarikh Tutup	:	12 Julai 2022
Tempat	:	Peti Sebutharga Pejabat Am Pusat Pengajian Kejuruteraan Awam Kampus Kejuruteraan
Jenis Sebutharga	:	Bumiputera
Kelayakan	:	Kod Bidang MOF – 221110 (Khidmat Latihan, Tenaga Pengajar dan Moderator/Negotiator)
Tarikh Pelawa	:	06 Julai 2022

Sebutharga hendaklah dimasukkan ke dalam sampul surat berlakri dan ditulis sebelah atas kiri sampul nombor rujukan sebutharga dan dimasukkan sendiri ke dalam peti tawaran ***Pusat Pengajian Kejuruteraan Awam, Kampus Kejuruteraan*** sebelum tarikh tutup sebutharga.